
1/7

Michael Svatoš

MAP 2081 “Krvavé minerály” Zděšený Washington už
demonstrativně dává ruce pryč od politiky Bruselu i
Prahy. Analýza včerejšího jednání Globsec v Praze v
souvislostech.
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bruselu-i-prahy-analyza-vcerejsiho-jednani-globsec-v-praze-v-souvislostech

Bůh má smysl pro absolutní ironii, jak říkám. A tak – zatímco včera v
Praze bývalý komunistický agent Pávek na shromáždění politiků
určitě druhé kategorie konaným pod názvem Globsec 24 několik
minut sveřepě bubnoval za bezpodmínečnou válečnou podporu
Ukrajiny, aby nepřátelské Rusko už bylo konečně spravedlivě
poraženo. Tak v Polsku politik jistě první kategorie Donald Tusk toho
času premiér země stručně světu oznámil, že dokud se Ukrajina
nevyrovná se svou temnou nacistickou minulostí a nepřestane konat
své Bandera rituály, má se členstvím v EU utrum. A o to, že se
Polsko najisto postará.

A aby pražská tragikomedie, při níž prezident Pávek včera dunivě
hřímal za potřebu okamžitého zvýšení státních válečných výdajů a
za vyzbrojování všeho druhu sprostým odíráním veškerého lidu, byla
divákům ještě útrpnější, už den předtím se slovenský “progresívny”
ekonom Daniel Roháč ze stáje Mikuláše Dzurindy, toho času
usazený pod vlajkou washingtonského Think tanku the American
Enterprise Institute překvapivě celé EU vysmál, že se pod taktovkou
Bruselu a jeho věrných nezadržitelně proměňuje v  zapadákov, který
už nikoho na celém světě nezajímá. A požadoval, aby evropští
centrističtí politici konečně vzali na rozum, že Evropany trápí vysoké
životní náklady, přemrštěné ceny paliv a energií, a nezvládnutelné
náklady na bydlení a veřejné služby, které masivní neregulovaná
imigrace žene do astronomických výšin, a soustředili se po vzoru
USA na ekonomický rozvoj a zvyšování životní úrovně občanů. 
Podle Roháče se Německo už propadlo na úroveň 38. nejchudšího
US státu Oklahomy, a Francie na úroveň ještě horšího 48.

https://www.michalapetr.com/map-2081-krvave-mineraly-zdeseny-washington-uz-demonstrativne-dava-ruce-pryc-od-politiky-bruselu-i-prahy-analyza-vcerejsiho-jednani-globsec-v-praze-v-souvislostech/
https://forum2024.globsec.org/our-speakers/
https://wiadomosci.gazeta.pl/wiadomosci/7,114884,31267378,donald-tusk-ocenil-slowa-ukrainskiego-ministra-ws-rzezi-wolynskiej.html
https://sk.wikipedia.org/wiki/Dalibor_Roh%C3%A1%C4%8D
https://www.politico.eu/article/europe-economic-growth-geopolitics-regulation/
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Arkansasu. Podle Roháče se už celé desetiletí reálné mzdy v USA
zvyšují mnohem více než v Německu, a jsou už aktuálně o 30%
vyšší.  (V Česku se za Fialy dokonce propadají. Data za poslední
roky zde.) Podle Roháče musí Brusel přestat se svou politikou
byrokratického omezování výroby energie a dalších nařizování
nesmyslů všeho druhu, jinak v Evropě zvítězí populisté, ať už
pravicoví nebo levicoví. Podle Roháče musí Evropa svou politiku
zaměřit na budování agendy hojnosti, (Abundance Agenda), jak je
moderní v USA. Agent Pávek včera volal za zvyšování válečných
výdajů, a to je přesný opak Abundance Agendy. Pávek absolutně
nechápe, čemu dokonale rozuměl už geniální Roosevelt, který
postuloval, že lidé, kteří jsou hladoví a bez práce, jsou základním
stavebním kamenem diktatur. Pávek, ačkoli zřejmě vůbec netuší,
navrhuje řešení problému současné evropské hospodářské krize,
nikoli v osvědčených intencích Rooseveltova “New Deal”, nebo
“Abundance Agendy”, ale přesně podle not Hitlerova “Mefo-
Wechsel“. Tedy tajné finanční operace, která odstartovala přípravy
Německa na II. světovou válku.

Fialův a Pávkův “Mefo-Wechsel”. Aby Hitler utajil před světem a
německou veřejností zvýšené státní výzbrojní výdaje, vytvořili jeho
bankéři mimorozpočtový systém “půjčky na směnku”. Tyto cenné
papíry sloužily jako paralelní německá státní měna používaná na
platby mezi německými průmyslovými podniky, a jejich splatnost byla
garantována státem “za 5 let”, tedy nejdříve v roce 1939. Z
nacistických lupů v rakouských, československých a polských
bankách byl potom “Mefo-Wechsel”umořován.  Šlo tedy o “dočasné
skrytí státního dluhu, mimo státní rozpočet”, do doby než bude moci
být něco uloupeno. Tuto “Mefo-Wechsel” finanční operaci začali loni
využívat i Fiala s Pávkem. Nejprve v rozpočtu na letošní rok takto
ukryli 50 miliard, které nejsou evidovány jako státní dluh. A letos
plánují stejným způsobem skrýt dalších 20 miliard. Navíc další
desítky miliard českého státního dluhu, dohadem 2 až 3% HDP, (160
až 240 miliard),  bylo skryto Fialou i Babišem pod tzv. bruselské
půjčky na Covid a Ukrajinu, které nejsou součástí českého státní

https://data-explorer.oecd.org/vis?df%5Bds%5D=DisseminateFinalDMZ&df%5Bid%5D=DSD_EARNINGS%40AV_AN_WAGE&df%5Bag%5D=OECD.ELS.SAE&dq=......&pd=2000%2C&to%5BTIME_PERIOD%5D=false&vw=tb
https://de.wikipedia.org/wiki/Mefo-Wechsel
https://www.ceskenoviny.cz/pr/zpravy/mame-tajny-evropsky-dluh-ale-nevime-jak-ho-resit-to-je-past-ktera-nas-zase-zaskoci-a-dovede-k-evropske-fiskalni-unii-aniz-by-o-tom-meli-volici-kdy-moznost-hlasovat/2557280
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rozpočtu, ale Češi je splácejí a ručí za ně. Podstata Fialo-Pávkova
“Mefo-Wechsel” tkví v přesunu státního dluhu na fond státní
dopravní infrastruktury, který se bude ovšem za pár let splácet ze
státního rozpočtu. Cílem operace je účetními triky uměle snížit deficit
českého státního rozpočtu, a skrýt dramatický růst českých
veřejných dluhů před občany. Pokud by totiž voliči věděli, že deficit
letos není 252 miliard, ale rovnou 302 miliard + bruselské miliardy
pro Ukrajinu, a příští rok ne 231 miliard, ale rovnou 251 miliard +
bruselské miliardy pro Ukrajinu, mohli by se napučet, a začít
protestovat proti dramatickému růstu zbrojních výdajů z 80 miliard na
160 miliard ročně, a mohli by hlavně změnit svoje volební preference
k politikům, kteří by třeba začali slibovat “Abundance Agendu” místo
nějakého potrhlého rozpoutávání III. světové války a vyhlašování
zákazů všeho možného, včetně svobody. Netřeba podotýkat, že
Hitlerova Mefo-Wechsel agenda šla ruku v ruce se zaváděním
cenzury a omezováním svobody, a Fiala s Pávkem, zdá se míří
stejnou cestou. 

Náš pan prezident včera ve svém projevu doslova exceloval.
Například vyzval, aby Evropa zahájila operaci na zajištění své
strategické bezpečnosti, tím že si sama začne zajišťovat potřebné
“strategické minerály”. Nevím sice, zda náš prezident při své
pověstné inteligenci vůbec tuší, že základní podmínkou k
produkování “strategických minerálů” je obrovské množství velmi,
velmi levné energie, kterou Evropa nemá, a dokud bude Brusel i
Pražský Hrad a Strakovu akademii obývat současná politická
smečka, nikdy ani mít nebude. Ale je třeba k produkci těchto
minerálů také mít k dispozici jejich ložiska. A to je zajímavý problém.
V Evropě těžitelná ložiska v potřebné kvalitě a množství nejsou,
nebo jejich těžba představuje takový enviromentální a ekonomický
hazard, že žádný soukromník bez státních miliardových injekcí a
záruk se do projektu nepohrne, a každému politikovi je jasné, že
nastane jeho konec, když se podepíše za těchto podmínek pod
těžbu. Ovšem existuje výjimka. Ukrajina. Tedy přesně řečeno ty její
provincie, které už Gosudar slupnul, nebo se teprve chystá

https://echo24.cz/a/HhA5q/tydenik-echo-zlamalova-az-nas-udusi-duchody-a-dluhy
https://plus.rozhlas.cz/david-klimes-co-patri-do-rozpoctu-tam-take-ma-byt-9291815
https://www.facebook.com/watch/live/?ref=watch_permalink&v=7789892764471687


4/7

osvobodit. Celkem se na Ukrajině nacházejí podle veřejných údajů
minerály za 15 bilionů dolarů, ( = 350 bilionů korun = 44 českých
HDP = 160 českých státních rozpočtů ve výši letošního roku), včetně
vzácných a strategických materiálů, jako je lithium a další ceněné
prvky. Problém je v to, že naprostá většina těchto ložisek se nachází
v “nových ruských regionech”, a pokud k nim ještě připadnou
Dněpropetrovsk, Charkov a Oděsa, zbyde toho na území zbytku
Ukrajiny žalostně málo. (Viz mapa dole.) Hitler vpadnul do
Sovětského svazu, protože potřeboval ukrajinský mangan, železo a
další minerály. Český prezident vytrvale brojí za vybojování
ukrajinských provincií bohatých na minerály zpět. Ačkoli zdůrazňuje,
že je to spravedlivé, nelze opomenout, že je to bez rozpoutání III.
světové války takřka nemožné, a hlavně, že by to bylo pro určité
soukromé západní investory určitě absolutně lukrativní. 

Mapa minerálního bohatství Ukrajiny podle jejích jednotlivých
provincií. (Zdroj) (Podrobnější mapa včetně vědecké studie pro

fajnšmekry, zde.) 

Náš pan prezident je hlava. 27. srpna letošního roku přednesl před
africkými velvyslanci na Hradě projev a v něm mimo jiné zdůraznil:
Nesmíme dovolit, aby se (v Africe) prosadil ruský výklad války na
Ukrajině nebo falešná představa, že zájmy těchto (afrických) zemí

https://t.me/swodki/415583
https://amp.tsargrad.tv/news/sorvat-kush-na-148-trln-medvedev-chestno-objasnil-pochemu-kievskie-neonacisty-rvutsja-vernut-sovershenno-chuzhoj-dlja-nih-donbass_1047418
https://ukraine-inform.com/news-ekonomika-industry/126155-forbes-oc-niv-vart-st-korisnih-kopalin-ukra-ni-u-14-8-trln.html
https://www.researchgate.net/figure/The-map-of-Ukraines-existing-mineral-deposits-with-marked-position-of-deep-conductive_fig1_323452236
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dokáží nejlépe hájit autokratické mocnosti. Nejlépe toho v Africe,
Asii, Jižní Americe docílíme trpělivou prací a ! férovou nabídkou
otevřené spolupráce! … I proto jsem …..ve Rwandě jednal s
prezidentem Kagamem. ! Na první pohled doslova učená slova
hodná velkého Havla. Leč už 9. července letošního roku publikovalo
velvyslanectví USA v Demokratické republice Kongo toto šokující
vyhlášení Washingtonu, které je reakcí na masivní rozmach
dětského otroctví, otroctví, loupení a dalších ohavných zločinů,
kterých se s podporou Bruselu dopouští rwandský prezident
Kagame. Ten v únoru letošního roku uzavřel dohodu s Bruselem na
velké dodávky “strategických materiálů” pro evropský průmysl, a tyto
dodávky mají ovšem ten problém, že jsou produkovány otroky,
včetně dětí, které rebelové M23, (etničtí Tutsiové), kteří ze Rwandy
vpadli do východního Konga, a kteří mezi konžskými etniky na
dobytém území loví lidi a děti jako staří západoevropští otrokáři, a
zavírají je na obsazeném území do dolů, a nutí je v děsivých
podmínkách kutat horninu koltan, která obsahuje strategické
minerály nutné pro evropský automobilový, digitální a solární
průmysl. Tyto dětskými otroky vytěžené horniny se potom z
obsazených částí Konga pašují do Rwandy, a odtud se posílají
hlavně do Evropy. Evropská komise tak finančně podporuje dětské
otrokářství, vraždění a loupení, a za peníze, které do Rwandy za
minerály a na tzv. humanitární pomoc posílá, získává minerály!!!!
Tento obrovský skandál, řešilo už i OSN, a Washington, ať je jaký je,
nesnáší otrokářství. Český prezident se ohání férovou spoluprací s
Afrikou a chvástá se, že mezi Afričany zamezí šíření jejich falešných
představ o Rusku a Číně, a místo nich prosadí představy evropské!
To je geniální. Letos v létě už i Washington pochopil, že od
rwandských otrokářů musí dát ruce pryč, a přemístil těžiště své
podpory ze Rwandy do Konga. Náš prezident vykřikuje o
spravedlivém boji Ukrajiny, která brání své území, ale podporuje
odporné dětské otrokáře rwandského diktátora Kagame, kteří vpadli
do Konga a loví tam děti, aby v dolech na obsazeném území těžili
pro evropské eurokraty “levné krvavé minerály”. Inu nejlepší voda na
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ruský i čínský mlýn v Kongu, i jinde v Africe. Náš pan prezident měl
včera velkou příležitost vmést Ursule von der Leyen do očí na
konferenci Globsec, že zotročování dětí je nejodpornější zločin, a že
s ním je třeba okamžitě skoncovat, a minerály přestat odebírat. Leč
agent Pávek nemůže být už z podstaty věci Václav Havel, a je
otázka zda by vlastně Havel protestoval, nebo mlčel. Možná, by i
protestoval, protože jeho poradci i on měli určitě lepší přehled o
aktuální politice Washingtonu.  

V každém případě, jak říkám, Bůh má geniální smysl pro absolutní
ironii. Ursula von der Leyenová je pravnučkou jedněch z největších
amerických otrokářů, a její současný rodinný majetek tak pochází i z
práce někdejších otroků dnešních Afroameričanů. Té určitě nevadí,
že nezletilí Afričané opět kutají v dolech za západoevropský
blahobyt. A náš pan prezident nějakým záhadným způsobem stojí v
obou konfliktech vždy na straně těch, kdo do Evropy “krvavé
minerály dodávají” a nebo by je po porážce Ruska dodávat mohli.
Začal bych se bát o naše děti, bych řekl, aby neskončily v nějakých
dolech, že? (O otrokářských předcích Ursuly vdL jsme naposledy
podrobněji psali v MAP 1695.) 

Kompletní US Statement z 9. července 2024 najdete zde. Podrobný
článek o tom jak Brusel podporuje rwandského diktátora, a otrokáře
M23, najdete zde.  Analýzu jsem musel místy zkracovat, byla by
příliš dlouhá, nicméně snad je pochopitelná. Pokud máte zájem o
podrobnější analýzu letošní změny politiky Washingtonu od Rwandy
ke Kongu, napište na mail, je to složité téma, ale je zajímavé, ruská
SVR nebyla změnou kurzu Washingtonu vůbec potěšena. Rusům i
Číňanům vyhovovala evropská podpora rwandským otrokářům. Je to
zajímavý geostrategický i politický problém. Kandidátka Kamala
Harris je totiž prý potomkem britského otrokáře, který za zrušení
otroctví na Jamajce dostal od britské vlády vyplaceno odškodnění 12
610 liber, (dnešní hodnota odškodnění za nucené propuštění otroků
11 milionů eur ). Pra-pra-dcery otrokářů jsou tedy z dnešního

https://www.michalapetr.com/map-1695-vzpoura-na-ukrajine-zelenskyj-demaskovan-zapadni-bankeri-nadseni-kyjev-zene-mobilizovane-ukrajinske-farmare-do-sebevrazednych-utoku-na-rusy-a-potom-zabavuje-jejich-pudu-a-rozprodava-ji/
https://cd.usembassy.gov/statement-of-concern-related-to-certain-minerals-supply-chains-from-rwanda-and-eastern-democratic-republic-of-the-congo-contributing-to-the-ongoing-co/
https://cd.usembassy.gov/statement-of-concern-related-to-certain-minerals-supply-chains-from-rwanda-and-eastern-democratic-republic-of-the-congo-contributing-to-the-ongoing-co/
https://www.irishtimes.com/ireland/2024/07/23/kamala-harris-is-a-descendant-of-an-irish-slave-owner-in-jamaica/
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pohledu velice úspěšné, že. Kamala si však musí dávat velký pozor,
aby ji s dětským otrokářstvím nikdo nespojil. Možná i proto Pávek
raději mlčel? 

Poslední pořady:  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad najdete zde. 
Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde. Záznamy z
Příčov na obou kanálech. 

Je sobota 31. srpen 06.42 ráno. Dneska jsem se tedy nadřel, tak se
mějte krásně. Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí
denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by
starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc děkuji od
srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují, aby naše
analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

xxxx

 
 

https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs

